
 

 

Go Zveza Slovenije 
 
Zapisnik rednega letnega občnega zbora, ki je bil v Izoli, dne 06.10.2023, s pričetkom ob 
20:15 uri.  
  
Prisotni:  
 
GD Ljubljana: Gregor Butala, Tim Klančišar, Andrej Kralj, Andrej Flajs, Andrej Zdovc, Maja Logar, 
Timotej Šuc, Žiga Hajduković 
 

GK Kranj: Milan Zakotnik, Nenad Đenadić, Mirko Rupel, Katja Rupel, Tadej Turk 

 
GD Novo mesto: Leon Matoh 
  

Predstavniki društev izvolijo naslednje delovno predsedstvo:  

• Predsednik: Andrej Kralj (GD Ljubljana) 

• Zapisnikar: Timotej Šuc (GD Ljubljana) 

• Overitelja: Maja Logar (GD Ljubljana) in Milan Zakotnik (GK Kranj)   
 
Občni zbor je sklepčen in lahko nadaljuje z delom.  
 
Predsednik delovnega predsedstva predlaga naslednji Dnevni red:  

 
1.) Ugotovitev sklepčnosti   

2.) Sprejem dnevnega reda 

3.) Potrditev zapisnika lanskoletne skupščine (glej PRILOGA 1 zapisnik skupščine 2022) 

4.) Letno poročilo predsednika (Andrej Kralj) 

5.) Poročilo predsednikov društev ali njihovih zastopnikov 

- GD Ljubljana: nova delavnica za začetnike in go krožek na osnovni šoli 

6.) Sprememba zastopnika, sedeža, naslova za pošto in banke ( poročevalec Milan 

Zakotnik) 

Glasovali bomo o naslednjih dveh sklepih: 

- SKLEP 1: Zastopnik Go zveze po tej skupščini bo Andrej Kralj. Za menjavo bo poskrbel 
dosedanji zastopnik Milan Zakotnik na svoji upravni enoti v Kranju. Prav tako se spremeni 
naslov sedeža Go zveze iz naslova Župančičeva 7, 4000 Kranj na Ilirska ulica 8, 1000 
Ljubljana. 

- SKLEP 2: Sedež za prejemanje bančne pošte ostane na naslovu Župančičeva 7, 4000 
Kranj, tj. na naslovu blagajnika, do predaje funkcije novemu blagajniku. 

7.) Poročilo blagajnika v odstopu (Milan Zakotnik) (glej PRILOGA 2 Finance) 

- Članarine IGF, EGF, OKS 

- Donacije (1% dohodnine in nakazila na TRR go zveze) 

8.) Proračun in realizacija lanskoletnih sklepov 

- EGF je zvišal članarino iz 3 na 5€, v planu pa je tudi sprememba načina izračuna 
članarine (Maja Logar) 

- SKLEP 2022: Žiga preveri možnosti postavitve QR kode na stran, preko česar bi se 
nakazovale denarne donacije. Rok za izvedbo je 1-2 meseca. – IZPOLNJENO 

- SKLEP 2022: Subvencioniranje mladinskih, ženskih, itd. prvenstev – organiziramo 
poseben sestanek na to temo. NI BIL IZPOLNJEN 



 

 

9.) Koledar prireditev (Andrej Kralj) 

- Priprave Bled 2024 (Milan Zakotnik) 

- Podaljšanje igralnega časa in prerazporeditev kol na Tenuki-ju 

10.) Email, Facebook, Discord, BadukClub (Maja Logar) 

- Prenos info maila na Majo Logar, maili se posredujejo tudi Andreju Kralju, načrti za 
posodobitev mailing list 

- Načrti za digitalno arhiviranje dokumentov go zveze 

- Facebook, Discord in BadukClub 

11.) Spletna stran (Maja Logar) 

- Pregled opravljenega dela (glej PRILOGA 3 Poročilo o delu na spletni strani) 

- Nakup plug-ina Ninja tables 

- Posodobitev teme (Tim Klančišar) 

- Seznam mojstrov 

- Prostovoljci za pisanje turnirskih poročil 

12.) Promocije 

- Rado Pintar želi, da se pogovorimo o njegovi promociji v 3D (glej PRILOGA 4) 

13.) Razno 

- Go zveza ima vizitke 

- Prenova knjige Korak za korakom 

- V Bosni ni več organizirane go aktivnosti 

- Turnirska pravila (ekipno prvenstvo) 

 

Zapisnik skupščine: 
 

Add 1) Sklepčnost je bila ugotovljena že takoj po imenovanju delovnega predsedstva.   

 

Add 2) Dnevni red je bil soglasno sprejet. 

 

Add 3) Zapisnik lanskoletne skupščine je bil soglasno potrjen. 

 

Add 4) Predsednik zveze, Andrej Kralj, je podal naslednje poročilo o delovanju zveze:   

V zadnjem letu se je povečalo število dejavnosti na ravni zveze. Slovenski igralci so se 
udeležili številnih mednarodnih turnirjev (Budimpešta, Niš, Pariz, Praga, Blansko…), imeli 
smo predstavnike na EGC v Leipzigu, kjer smo se udeležili tudi skupščine evropske go 
zveze, po dolgem času smo imeli predstavnike na svetovnem parskem prvenstvu, na 
Japonsko sta potovala Tim Klančišar in Vera Rupel. Maja Logar se je udeležila KPMC v 
Koreji. Igrali smo online ekipno prvenstvo Pandanet, kljub nekoliko slabšim igram po spletu 
okoliščin ostanemo v skupini C. 

Poročilo je bilo soglasno sprejeto.  

 

Add 5)  

Predsednik zveze, Andrej Kralj, je podal poročilo o delovanju GD Ljubljana in GD Maribor:  

Ljubljana - še naprej se 1x tedensko dobivamo v kavarni Delfin, pride povprečno 10 igralcev. 
Z letošnjim letom smo pričeli z delavnicami za začetnike v KOŽ ob torkih ob 17h. Odziv je 
dober, prišlo je tudi do 15 igralcev. Sebastjan Zamuda organizira go krožek na gimnaziji 



 

 

Bežigrad. Imeli smo promocijo ob dnevu Japonske. Organizirali smo več turnirjev, rekordno 
je bilo število igralcev v Mostecu.  

Žiga Hajduković poroča, da je pričel s krožkom na OŠ AMS na Vrhniki ter Krošljevim go 
krožkom pri njemu doma. Go garniture je v varstvo prevzel Žiga. 

 

Maribor - dobivajo se 1x tedensko. Janez Janža ostaja kapetan ekipe za PGETC. 

 

Milan Zakotnik je podal poročili za GK Kranj:   

Kranj - imajo delavnico v knjižnici ob torkih ob 18h, promocijo delajo v gimnazijah, 
organizirajo Bled in DP. 

 

Leon Matoh je podal poročilo za GD Novo mesto:  

Novo mesto - brez redne aktivnosti, 1x letno imajo Miklavžev turnir, občasno igrajo po 
internetu, udeležili so se ekipnega DP. 

 

Poročilo o delovanju društev je bilo soglasno sprejeto.  

 

Add 6) Po predstavitvi problematike in obrazložitvi Milana Zakotnika so bili sprejeti 
naslednji sklepi:  

SKLEP 1.1: Nov zastopnik Go zveze bo Andrej Kralj, Ilirska ulica 8, Ljubljana.   

SKLEP 1.2: Za ureditev formalnosti v zvezi z novim zastopnikom bo poskrbel dosedanji 
zastopnik Milan Zakotnik na pristojni upravni enoti.   

SKLEP 1.3: Spremeni se naslov sedeža Go zveze iz naslova Župančičeva 7, 4000 Kranj 
na Ilirska ulica 8, 1000 Ljubljana. 

SKLEP 2: Sedež za prejemanje bančne pošte ostane na naslovu Župančičeva 7, 4000 
Kranj, tj. na naslovu blagajnika, do predaje funkcije novemu blagajniku. 

 

Sklepi so bili  soglasno sprejeti. 

 

Add 7) Milan Zakotnik ostaja blagajnik v odstopu. V nadaljevanju je podal naslednje finančno 
poročilo zveze:  

Redno plačujemo članarino za EGF, IGF in OKS. Nekaj denarja gre za organizacijo DP, 
ekipnega DP, turnirja na Bledu. Prihodki iz dohodnine so se v zadnjih letih zaradi 
spremembe stopnje prispevkov nekoliko povečali, nekaj denarja je bilo tudi iz donacij. 
Bančni stroški plačila članarine IGF so bili letos zelo veliki, naslednje leto bomo poskusili s 
skupnim nakazilom članarine za IGF in EGF. Drugo bančno kartico bo zaenkrat obdržal 
Gregor Butala. 

Finančno poročilo je bilo soglasno sprejeto.  

 

Add 8) Sekretarka zveze, Maja Logar, je podala naslednjo obrazložitev k tej točki 
dnevnega reda:  

EGF je za naslednje leto zvišal članarino iz 3€ na 5€ na aktivnega člana nad 10 kyu. Maja 
razloži nov predlog EGF glede višine plačila članarine nacionalnih go zvez (npr.1 
eur/igralca/turnir). Na EGF skupščini je bilo tudi sprejeto, da EGF pripravi elektronski sistem 
v katerem bo razvidno kateri igralci so plačali članarino v svoji nacionalni zvezi. Sistem bo 
predvidoma pripravljen v naslednjih letih. 



 

 

SKLEP 1 (2022): Žiga preveri možnosti postavitve QR kode na stran, preko česar bi se 
nakazovale denarne donacije. Rok za izvedbo je 1-2 meseca.  

Sklep 1 je bil izpolnjen. Žiga Hajduković je na spletno stran postavil QR kodo, možnost za 
donacije.  

 

SKLEP 2 (2022): Subvencioniranje mladinskih, ženskih, itd. prvenstev – organiziramo 
poseben sestanek na to temo.  

Sklep 2 ni bil izpolnjen. IO se bo uskladil glede financiranja promocije goja, turnirjev in drugih 
aktivnosti ter eventualno tudi glede subvencioniranja udeležbe na mladinskih, ženskih, 
parskih prvenstvih. 

 

Add 9) Predsednik zveze, Andrej Kralj, je predstavil koledar prireditev za preostanek leta 
2023 in za leto 2024:   

- Ekipno DP 2023 - 18.11.2023   Ljubljana 
- Gasparijev memorial 2023 - 16.12.2023   Ljubljana 
- Bled 2024 - 12. - 14.4. 2024   Bled 
- Mostec 2024 - 6.7.2024   Ljubljana 
- DP 2024 - 4.-6.10.2024   Izola 

 

Ob tem so bila predstavljena še izhodišča za izvedbo turnirjev:  

Glede igralnega časa in razporeditve kol na Tenuki-ju in DP bo končno odločitev sprejel 
organizacijski odbor. Predlog članov je, da se DP začne v petek dopoldne s koli po 
razporedu 2-2-1 (oz. v primeru potrebe po 6. kolu 2-2-2). Tenuki-ju pa bi dodali byoyomi 20 
kamnov/5 min. Potencialna razporeditev kol bi bila 3-2. 

Koledar prireditev in izhodišča za izvedbo turnirjev so bili soglasno sprejeti.  

 

Add 10) Obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala sekretarka zveze, Maja Logar:  

Maja Logar je dobila dostop do e-poštnega predala info@go-zveza.si in odgovarja na vso 
e-pošto, ki ni vezana na plačilo računov, EGF, IGF ali koordinacijo naše udeležbe na 
svetovnih prvenstvih. Za vse navedeno je še vedno zadolžen Leon Matoh. Urejeno je bilo 
avtomatično posredovanje e-pošte Andreju Kralju. Milan Zakotnik želi, da se posredovanje 
uredi tudi njemu – uredila bo Maja. Tim Klančišar predlaga, da se glede na neaktivnost 
nekaterih mail naslovov naredi optimizacija.  

Tadej Turk bo prevzel nadzor nad e-mail naslovom kranjskega društva (kranj@go-zveza.si) 
ter odgovarjal na vse maile, ki pridejo na ta naslov. 

 

Tim Klančišar predlaga, da imamo digitalno arhiviranje dokumentov go zveze in sicer se 
bo dokumente nalagalo v Google drive od go zveze. Nekateri zapisniki skupščin so že bili 
digitalno arhivirani. Ugotovljeno je bilo, da nihče izmed nas ne hrani zapisnikov skupščin 
izpred leta 2002, saj je bila vsa dokumentacija go zveze predana v fizičen arhiv. Milan 
Zakotnik bo naredil seznam dokumentov, ki so bili arhivirani in ga poslal Maji.  

 

Maja Logar redno objavlja na Facebooku, Discordu, piše novice na strani go zveze. 

Žiga Hajduković skrbi za promocijo na Baduk Clubu (v Delfinu so se zaradi tega oglasili 2-
3 tujci, ki so dopustovali v Sloveniji). 

 

Po obravnavi sta bila sprejeta naslednja sklepa:  

SKLEP 3: Tim Klančišar bo naredil optimizacijo e-mail naslovov. Rok konec leta 2023. 

mailto:kranj@go-zveza.si


 

 

SKLEP 4: Posodobili bomo mailing listo (odstranili neaktivne oz. preminule igralce in 
dodali nove). Rok 1 mesec. 

Sklepa sta bila sprejeta soglasno.   

 

Add 11) Obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala sekretarka zveze, Maja Logar:  

Seznam vseh zadev, ki so bile narejene v zvezi s spletno stranjo je v prilogi 3.  

Rabimo programerja, ki bo uredil go diagrame na podstrani Osnovna pravila.  

Na spletni strani se redno posodablja koledar slovenskih turnirjev, na Discordu pa Žiga 
Hajduković skrbi za pregled relevantnih tujih turnirjev. Na podlagi tega pregleda se tudi 
odločamo na katere turnirje bi šli skupaj.   

Nakup plug-ina Ninja tables se trenutno ne bo izvedel. 

Tim Klančišar bo predvidoma do konca leta posodobil Wordpress temo na block temo. 

V zvezi s seznamom mojstrov se razvije pogovor o tem v kakšnem vrstnem redu bi bil 
urejen njihov seznam. Odločimo se, da bo privzeto urejanje glede na dosežen rank. Prav 
tako naj se doda letnico doseženega mojstrskega naziva. Glede možnosti dodatnega 
sortiranja po ratingu se bo odločila sekretarka zveze. Nekateri menijo, da ni potrebe po 
javni objavi ratinga, saj je ta dostopen na EGD-ju. 

Sekretarka zveze prosi za dodatne prostovoljce za pisanje turnirskih poročil, ni pa 
zadovoljna z vsakim prostovoljcem.  

 

Po obravnavi je bili sprejet naslednji sklep:  

SKLEP 5: Žiga Hajduković bo do konca leta uredil go diagrame.  

Sklep je sprejet soglasno.   

 

Add 12) Obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala sekretarka zveze, Maja Logar:  

Razvije se živahna debata glede promocij. V preteklosti smo imeli komisijo za promocije, ki 
pa je s smrtjo nekaterih članov prenehala obstajati. 

Milan Zakotnik predlaga, da se na novo ustanovi komisija za promocije, ki bo pripravila 
strokovna izhodišča za promocije. Za člane komisije predlaga Majo, Andreja Kralja in 
Timoteja Šuca. Maja je izrecno proti komisiji v takšni sestavi. Milan za člane komisije nato 
predlaga Andreja Kralja, Tima Klančišarja in Timoteja Šuca. Maja Logar je proti, ostali so 
za. 

 

Po obravnavi sta bila sprejeta naslednja sklepa:  

SKLEP 6.1: Ustanovi se komisija za promocije (kategorizacijo) v sestavi:  

- Andrej Kralj,  
- Tim Klančišar in  
- Timotej Šuc 

SKLEP 6.2: Do konca leta morajo pripraviti strokovna izhodišča za promocijo dan igralcev. 
Glede na pripravljena strokovna izhodišča se bo odločilo tudi o promociji Rada Pintarja. 

 

Sklep pod točko 6.1 je bil sprejet z enim glasom proti; sklep pod točko 6.2 je bil sprejet 
soglasno.   

 

Add 13) Pod točko razno so bile podane še naslednje informacije:  

Andrej Kralj je na novo pripravil vizitke z logotipom Go zveze. 



 

 

Tim Klančišar prenavlja učbenik za začetnike Korak za korakom. 

Maja Logar poroča, da v Bosni ni več organizirane go aktivnosti. 

 

Leon Matoh pove, da je v preteklem tednu dobil obvestilo o organizaciji WAGC decembra 
2023 na Kitajskem. Po DP bo posodobil lestvico s točkami za udeležbo. Glede na kratek 
rok do prvenstva prosi, da se igralci čim prej izjasnijo, kdo bi šel. 

Glede na zaplet na preteklem ekipnem DP glede kriterijev za razvrstitev ekip, se bo v 
prihodnje upoštevalo kriterije, ki jih uporabljamo tudi na PGETC. 

 

Skupščina zaključena ob 00:00 uri.  

 

 

zapisnikar: Timotej Šuc 

 

 

predsednik Go zveze Slovenije: Andrej Kralj 

 

 

overitelja zapisnika:  

Maja Logar      Milan Zakotnik 

 

 
 
Priloge: 
PRILOGA 1 Zapisnik skupščine 2022: 
https://drive.google.com/file/d/19wQU1b0mw6Z43hRswtCQx2T7PEksy_wr/view?usp=shar
ing   

PRILOGA 2 Finance: 
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1Ce5yZfr4wvvtTgAOcYXfifPeNZ-
bmDnX/edit?usp=drive_link&ouid=112084007306481508814&rtpof=true&sd=true 

PRILOGA 3 Poročilo o delu na spletni strani: 
https://docs.google.com/document/d/1VUAGLFj1Xk1gBe4ddBJbgUTYprHEvrUZ/edit?usp
=drive_link&ouid=112084007306481508814&rtpof=true&sd=true 

PRILOGA 4 Rado Pintar: https://docs.google.com/document/d/1ryPmgP_-
itHnxmubzBUNJ2qThE76i3C4/edit?usp=sharing&ouid=112084007306481508814&rtpof=tr
ue&sd=true 

https://drive.google.com/file/d/19wQU1b0mw6Z43hRswtCQx2T7PEksy_wr/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/19wQU1b0mw6Z43hRswtCQx2T7PEksy_wr/view?usp=sharing
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1Ce5yZfr4wvvtTgAOcYXfifPeNZ-bmDnX/edit?usp=drive_link&ouid=112084007306481508814&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1Ce5yZfr4wvvtTgAOcYXfifPeNZ-bmDnX/edit?usp=drive_link&ouid=112084007306481508814&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1VUAGLFj1Xk1gBe4ddBJbgUTYprHEvrUZ/edit?usp=drive_link&ouid=112084007306481508814&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1VUAGLFj1Xk1gBe4ddBJbgUTYprHEvrUZ/edit?usp=drive_link&ouid=112084007306481508814&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1ryPmgP_-itHnxmubzBUNJ2qThE76i3C4/edit?usp=sharing&ouid=112084007306481508814&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1ryPmgP_-itHnxmubzBUNJ2qThE76i3C4/edit?usp=sharing&ouid=112084007306481508814&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1ryPmgP_-itHnxmubzBUNJ2qThE76i3C4/edit?usp=sharing&ouid=112084007306481508814&rtpof=true&sd=true

